
28/4/23, 1:12 μ.μ. Ο.Δ.Υ.Ε.

https://odye.gr/anak/020709.htm 1/2

ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΔΙΚΑΣΤΙΚΩΝ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ ΕΛΛΑΔΟΣ
 

ΑΘΗΝΑ,  2 Ιουλίου 2009
Αρ.Πρωτ. 39

 
ΠΡΟΣ: Τον Υπουργό Δικαιοσύνης, κ. Νικόλαο Δένδια
 
Κοινοποίηση
1.Υπευθύνους τομέα Δικαιοσύνης των κομμάτων του Ελληνικού Κοινοβουλίου .
2.Ενωση Δικαστών και Εισαγγελέων Ελλάδος
3.Ενωση Εισαγγελέων Ελλάδος
4.Κο Πρόεδρο Δ.Σ.Α
5.Ολομέλεια Δικηγορικών Συλλόγων Ελλάδας
6.Πρωτοβαθμίους Συλλόγους Δικαστικών Υπαλλήλων Ελλάδος
 
Αξιότιμε κύριε Υπουργέ,

Με ιδιαίτερη αγωνία και ανησυχία παρακολουθούμε το αδιέξοδο που έχει
δημιουργηθεί στην απονομή της Δικαιοσύνης.

·        Οι εκκρεμείς υποθέσεις καθημερινά αυξάνονται.
·        Ο χρόνος που απαιτείται για τη διεκπεραίωση τους συνεχώς μεγαλώνει.
·        Τα κενά που υπάρχουν σε δικαστικούς υπαλλήλους δεν καλύπτονται.
·        Η μηχανοργάνωση των υπηρεσιών παραμένει «γράμμα κενό».

                                                                                           
Σήμερα, περισσότερο από ποτέ, φαίνεται ότι η φιλοτιμία και η υπέρβαση

των φυσικών ορίων αντοχής των εργαζομένων στα Δικαστήρια,(Δικαστικοί
Υπάλληλοι, Δικαστικοί Λειτουργοί και Δικηγόροι) είναι τα μόνα στοιχεία που τα
κάνουν ακόμα να λειτουργούν. Ως πότε όμως θα εξωθούνται στα όρια της
αντοχής τους οι δικαστικοί υπάλληλοι;

Η κατάσταση στον κλάδο μας έχει επιδεινωθεί και χαρακτηρίζεται από την
άδικη και επιλεκτική πολιτική όσον αφορά τα οικονομικά αιτήματα των
δικαστικών υπαλλήλων (π.χ. επίδομα ειδικών συνθηκών, κάλυψη πραγματικών
εξόδων κίνησης-μετακίνησης κ.α.), καθώς και το αίτημα για τη βελτίωση των
συνεχώς επιδεινούμενων συνθηκών εργασίας (π.χ. με αύξηση των οργανικών
θέσεων, κάλυψη των κενών, κ.α.).

Προτείνονται αλλαγές στον Κ.Πολ.Δ που επηρεάζουν τις συνθήκες
εργασίας χιλιάδων δικαστικών υπαλλήλων και δεν ζητείται έστω και τυπικά η
άποψη μας επί των προτεινομένων αλλαγών. (αύξηση ποσών στα Ειρηνοδικεία,
αλλαγές στον τρόπο εκδίκασης των υποθέσεων στα Πολυμελή Πρωτοδικεία,
όπως η εξέταση των μαρτύρων ). 

Μέσα σε αυτό το αρνητικό κλίμα και την αδιαφορία της Κυβέρνησής.  
ΣΑΣ  ΡΩΤΑΜΕ ΚΥΡΙΕ ΥΠΟΥΡΓΕ.

Ø     Γιατί άραγε δεν επιλύονται τα προβλήματα στη Δικαιοσύνη;
Ø     Πότε θα καλυφθούν οι κενές θέσεις και θα μηχανογραφηθούν οι

δικαστικές υπηρεσίες;
Ø     Θα δημιουργηθούν νέα Δικαστήρια;
Ø     Θα αναβαθμιστεί ο ρόλος των δικαστικών υπαλλήλων;
Ø     Θα αναγνωριστούν έμπρακτα οι ιδιαίτερες συνθήκες εργασίας, προσφοράς

και ευθύνης των δικαστικών υπαλλήλων;
Ø     Θα αναγνωριστεί θεσμικά και οικονομικά το γεγονός ότι οι δικαστικοί

υπάλληλοι αποτελούμε αναντικατάστατο και αναπόσπαστο οργανικό μέρος
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της σύνθεσης των Δικαστηρίων;
Ø     Έχετε την πολιτική βούληση; Απαντήστε μας.

 
Αξιότιμε κύριε Υπουργέ της Δικαιοσύνης,

Μέχρι σήμερα, η στάση σας στα παραπάνω ερωτήματα ήταν, αρνητική,
παρελκυστική ή υπεκφεύγατε. Θυμίζουμε ότι από την τελευταία συνάντηση που
είχαμε ως Δ.Σ. μαζί σας, πέρασαν 5 μήνες και δεν είχαμε καμία ουσιαστική
απάντηση. Παρότι εμείς σεβαστήκαμε το εικοσαήμερο, που κατά τα λεγόμενα
σας (στη συνάντηση αυτή το Φεβρουάριο) θα ήταν εύλογο χρονικό διάστημα για
εσάς ώστε να προσπαθήσετε να λύσετε – σε συνεργασία με το Υπουργείο
Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών – κάποια θέματα μας.
 
Αξιότιμε κύριε Υπουργέ της Δικαιοσύνης,

Είναι επιτέλους ώρα, για συνάντηση και απαντήσεις. Όλα έχουν κάποια
όρια και εμείς πλέον έχουμε προ πολλού ξεπεράσει τα όρια των αντοχών μας. Με
την έναρξη του νέου δικαστικού έτους και με ανεπίλυτα τα χρονίζοντα
προβλήματα στο χώρο της Δικαιοσύνης, σε συνδυασμό και με τις έντονες
αντιδράσεις των δικηγορικών συλλόγων, θα είναι αδύνατη πλέον η ουσιαστική
έναρξη λειτουργίας των δικαστηρίων  

 
Αξιότιμε κύριε Υπουργέ της Δικαιοσύνης,
Δείξτε έμπρακτα το ενδιαφέρον σας στα προβλήματα του κλάδου μας και
γενικότερα του χώρου της Δικαιοσύνης (γραμματεία, κτιριακό, υποδομές,
μηχανοργάνωση)

 
   

Για το Δ.Σ. της Ο.Δ.Υ.Ε.
 

Ο Πρόεδρος Ο Γεν. Γραμματέας
ΧΡΗΣΤΟΣ ΛΥΜΠΕΡΟΠΟΥΛΟΣ ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΛΙΑΤΣΟΣ

 
 
 


